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ZASTUPITELSTVO 
OBCE VELICHOVKY 

 

 

Zápis 

z 18. veřejného zasedání zastupitelstva obce Velichovky konaného dne 

7.6.2021 od 19:00 – Klubovna u Potůčku Hustířany 

 

Přítomni: Jiří Filip, Milan Kukal, Jiří Lebedinský, Václav Moník, Monika Novotná, Ing. Dalibor Sova, 
Zdeněk Šedivec, Jana Tulaková, Jana Kubešová, Luděk Kunc, Petra Jelínková, Vladimír Jaroš, Josef Karel 
Omluveni:  
Hosté: 19 – dle prezenční listiny 
 

1. Zahájení, prezence, určení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu, návrhové 
komise a programu jednání. 
 

Starosta (dále jen „předsedající“) oznámil, že veřejné zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu 
s § 92, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. O obcích sešlo minimálně jednou za tři měsíce. Z celkového počtu 
13 členů zastupitelstva bylo přítomno 13 zastupitelů, takže zastupitelstvo bylo podle § 92, odst. 3 zákona 
o obcích schopno usnášet. 
 
Pan starosta oznámil, že je nutné program dnešního jednání doplnit o bod: „Rozvoj komunitní energetiky 
na území MAS Hradecký venkov“, který bude zařazen jako bod č. 13. ostatní body se pak posunou. 
 

Usnesení č: 18/2021/1 
Zastupitelstvo obce Velichovky schvaluje program zasedání dne 7.6.2021 v následujícím znění:   
 

1) Zahájení, prezence, určení zapisovatele, ověřovatel zápisu, návrhové komise a programu 
2) Kontrola plnění usnesení ze 17. veřejného zasedání obce 
3) Závěrečný účet Obce za rok 2020 
4) Závěrka Obce za rok 2020 
5) Rozpočtová opatření č. 2-6/2021 
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6) Rozpočtové opatření č. 7/2021 
7) Výsledek VŘ na akci: „Velichovky – Dopravní automobil“ 
8) Dispozice rekonstrukce ,,Klubovny u Potůčku“ 
9) Kalkulace a porovnání cen pro vodné a stočné za kalendářní rok 2020 
10) Informace o probíhajících projektech v Obci 
11) Žádost o prodej pozemku p.č. 496 v k.ú. Velichovky 
12) Projednání připomínek ke smlouvám na nájem hrobového místa a schránek v kolumbáriu 
13) Rozvoj komunitní energetiky na území MAS Hradecký venkov 
14) Různé informace 

a) Informace o společném projednávání návrhu Územního plánu Obce Velichovky 
b) Dětské hřiště na Písníku 
c) Ostatní 

15) Diskuze 
16) Závěr 

 
PRO: 13 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
Zapisovatelkou tohoto veřejného zasedání byla určena paní Monika Novotná, jako ověřovatelé zápisu 
navrženi pánové Jiří Filip a Zdeněk Šedivec. Za předsedu návrhové komise pak p. Vladimír Jaroš a členové 
paní Milan Kukal a Václav Moník. Ověřovatelé zápisu i členové návrhové komis byli hlasováním schváleni 
všemi hlasy.  
 
Usnesení č: 18/2021/2 
Zastupitelstvo obce Velichovky schvaluje: 

a) Zapisovatelem zápisu   Monika Novotná 
b) Ověřovateli zápisu   Jiří Filip, Zdeněk Šedivec 
c) Návrhovou komisi    Vladimír Jaroš, Milan Kukal, Václav Moník 

  
PRO: 13 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
 

2. Kontrola plnění usnesení ze 17. veřejného zasedání zastupitelstva obce 
 

17/2021/3c - Pověřuje starostu Obce informovat Krajský úřad o schválení účetní závěrky příspěvkové 
organizace ZŠ a MŠ Velichovky za rok 2020- splněno 
17/2021/4b - Pověřuje starostu Obce uzavřít darovací smlouvu s Městskou knihovnou Jaroměř - splněno 
17/2021/7b - Pověřuje starostu Obce podpisem veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Obce na rok 2021 s jednotlivými žadateli (Spolky)– splněno 
17/2021/8b - Pověřuje starostu Obce podpisem smlouvy s poskytovatelem dotace KÚ KHK, pod číslem 
21RG102-0040– splněno 
 
Zastupitelstvo věc vzalo na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo usnesení 
 
 

3. Závěrečný účet Obce za rok 2020 
 

Předsedající seznámil přítomné s vyvěšením návrhu závěrečného účtu obce a všech jeho příloh. Tento 
návrh závěrečného účtu obce za rok 2020 byl zveřejněn na úřední desce od 23.5.2021 (na internetové 
úřední desce v celém rozsahu, včetně všech příloh, na běžné ,,kamenné“ úřední desce pak 
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v předepsaném zkráceném rozsahu). Jeho obsahem je souhrn příjmů a výdajů, vyúčtování dotačních 
vztahů, hospodaření s majetkem, hospodaření příspěvkových organizací, závěrečné informace a přílohy 
(výkaz FIN2-12, rozvaha, výkaz zisku a ztrát, příloha účetní závěrky, zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce). Závěrečný účet projednalo zastupitelstvo a doporučuje jej k odsouhlasení bez 
výhrad, neboť ani kontrolními pracovníky krajského úřadu nebyly shledány žádné závažné chyby a 
nedostatky. Zastupitelé hlasovali o souhlasu s celoročním hospodařením za rok 2020 bez výhrad. 
 
Usnesení č: 18/2021/3 
Zastupitelstvo obce Velichovky:  

a) Zastupitelstvo Obce Velichovky schválilo závěrečný účet obce za rok 2020 s vyjádřením souhlasu 
s celoročním hospodařením bez výhrad. 

b) Pověřuje starostu a účetní obce Velichovky zveřejnit schválený závěrečný účet obce za rok 2020 
na úřední desce. 

 
PRO: 13 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
 

4. Závěrka Obce za rok 2020 
 

Zastupitelstvo obce se seznámilo se závěrkou obce za rok 2020 – vlastní účetní závěrkou obce tvoří 
rozvaha, výkaz zisku a ztrát, příloha účetní závěrky, dále byla předložena zpráva o výsledku přezkoumání, 
inventarizační zpráva a zprávy z ostatních provedených kontrol. Zastupitelé hlasovali o schválení účetní 
závěrky, neboť na základě předložených, nebo vyžádaných podkladů nezjistili, že by schvalované účetní 
závěrky neposkytovaly věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace obce (viz. protokol o 
schválení závěrky).  
 
Usnesení č: 18/2021/4 
Zastupitelstvo Obce Velichovky: 

a) Schvaluje účetní závěrku Obce Velichovky za rok 2020 bez výhrad. Výsledek hospodaření za rok 
2020 bude přeúčtován v plné výši z účtu 431 na účet 432. 

b) Pověřuje starostu a účetní obce Velichovky informovat (odeslat) na krajský úřad informaci o 
schválení závěrky obce za rok 2020. 
 

PRO: 13 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
 

5. Rozpočtová opatření č. 2-6/2021 
 

Zastupitelstvu Obce byla představena rozpočtová opatření č. 2/2021, 3/2021, 4/2021, 5/2021 a 6/2021: 
Rozpočtové opatření č. 2/2021 - příjmy celkem: 300.000Kč, výdaje celkem: 300.000Kč  
Rozpočtové opatření č. 3/2021 - příjmy celkem: 173.637,77Kč, výdaje celkem: 173637,77Kč 
Rozpočtové opatření č. 4/2021 - příjmy celkem: 250.000Kč, výdaje celkem: 250.000Kč 
Rozpočtové opatření č. 5/2021 - příjmy celkem: 145.834,25Kč, výdaje celkem: 145.834,25Kč 
Rozpočtové opatření č. 6/2021 - příjmy celkem: 300.000Kč, výdaje celkem: 300.000Kč  
 
Tyto rozpočtová opatření již schválil starosta z titulu své funkce a pravomoci. Podrobné rozpisy a členění 
rozpočtových opatření jsou uvedeny v příloze. 
 
Zastupitelstvo věc vzalo na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo usnesení 
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6. Rozpočtové opatření č. 7/2021 
 

Předsedající seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 7/2021, kdy je na straně příjmů i výdajů 
výraznou částkou přijatá a očekávaná dotace na rekonstrukci a přístavbu ZŠ od MMR v měsících květen – 
srpen 2021. Na straně příjmů tedy celkem: 4.112.407,23Kč a na straně výdajů rovněž 4.112.407,23Kč. 
 
Usnesení č: 18/2021/5 
Zastupitelstvo Obce Velichovky: 

a) Schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2021 ve výši 4.112.407,23Kč na straně příjmů a ve výši 
4.112.407,23Kč na straně výdajů. 

 
PRO: 13 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
 

7. Výsledek VŘ na akci: ,,Velichovky – dopravní automobil“ 
 

Předsedající seznámil zastupitele s výsledkem výběrového řízení na akci: „Velichovky – dopravní 
automobil“. Jedná se o dopravní automobil pro hasiče, na které již dostala naše Obec dotaci od MVČR 
450.000Kč a od Krajského úřadu KHK 300.000Kč. Do tohoto výběrového řízení se přihlásily nakonec 2 
firmy. Vítězem tohoto výběrového řízení se stala firma: Olfin Car s.r.o. (1.299.900Kč– včetně DPH). 
Druhou firmou, která se do tohoto VŘ přihlásila pak byla firma: KOBIT spol. s.r.o. (1.567.797Kč – včetně 
DPH). Rozdíl do konečné ceny automobilu pak uhradí a dofinancuje Obec ze svého rozpočtu.  
Zastupitelstvo vzalo výše uvedený výsledek tohoto VŘ na vědomí. 
 
Usnesení č: 18/2021/6 
Zastupitelstvo Obce Velichovky: 

a) Pověřuje starostu obce Velichovky uzavřít smlouvu s vítězem výběrového řízení na akci: 
„Velichovky – dopravní automobil“ 

b) Se zavazuje dofinancovat rozdíl mezi celkovou cenou předmětu plnění a poskytnutou dotací do 
plné výše z vlastních zdrojů. 

 
PRO: 13 zastupitelů   PROTI:  0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
 

8. Dispozice plánované rekonstrukce ,,Klubovny u Potůčku“ 
 

Předsedající představil a promítl zastupitelům a přítomným občanům výkresovou dokumentaci chystané 
a do budoucna plánované rekonstrukce ,,Klubovny u Potůčku“. V tomto projektu se plánuje provést 
rozsáhlou rekonstrukci celého objektu. V 1. NP bude navrženo zvětšení sálu o současný výčep. Bar bude 
realizován místo současných WC. Toalety pak budou přesunuty do střední a zadní části objektu, kde 
bude možné do těchto prostor projít chodbou. Ve druhé části tohoto objektu pak budou projektovány 
prostory pro obchod, a to včetně zázemí a skladu a všech nutných prostor. Obě části tohoto objektu v 1. 
NP pak bude možné provozovat, či pronajmout zvlášť, což je hlavním cílem této rekonstrukce. Ve 2. NP 
bude v levé části projektován prázdný půdní prostor. V pravé části pak bude v projektu zahrnuta 
klubovna pro vedoucí a herna a klubovna pro děti. Dále se počítá s rekonstrukcí a opravou střechy, 
fasády a okolních prostorů a zahrady. 
 
Zastupitelstvo věc vzalo na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo usnesení 
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9. Kalkulace a porovnávání cen pro vodné a stočné za kalendářní rok 2020 
 
Předsedající seznámil přítomné s kalkulací cen vodného a stočného za kalendářní rok 2020 a dosažené 
skutečnosti v témže roce. Tuto zprávu zpracovává externí firma VODA CZ. 
 
Zastupitelstvo věc vzalo na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo usnesení 
 
 

10.  Informace o probíhajících projektech v Obci 
 

Rekonstrukce kluziště: V tuto chvíli je zpracována projektová dokumentace a začne probíhat inženýring. 
Kluziště bude mít povrch ,,STILMAT“, který je použitelný na jakýkoliv sport. Dojde zde k výstavbě nových 
kabin a 100metrové běžecké dráhy. 
Stavební parcely Velichovky: V současné době již probíhá inženýring. Máme stanovisko PČR, všech 
síťařů (CETIN, ČEZ, INNOGY), povodí Labe, koordinované stanovisko životního prostředí, SSKHK. Nyní se 
však bohužel vyskytl problém související s územním plánem, ke kterému mají ale připomínky pracovníci 
životního prostředí MěÚ Jaroměř. 
Stavební parcely Hustířany: Rovněž i zde probíhá v současné době inženýring. Máme stanovisko PČR, 
všech síťařů (CETIN, ČEZ, INNOGY), povodí Labe, koordinované stanovisko životního prostředí, 
Sběrný dvůr: Před týdnem byla rozeslána PD na jednotlivé dotčené orgány. Zde je však nesoulad 
stávajícího územního plánu s naším záměrem. Nebudeme tedy PD podávat na územní plánování, ale 
počkáme až bude schválen územní plán Obce. 
Chodník na návsi Hustířany: Projektová dokumentace je hotová a již byla rozeslána na dotčené orgány. 
Máme zpět (PČR, SSHK, HSKHK, všechny síťaře, koordinované stanovisko životního prostředí, územního 
plánování). Projektová dokumentace pak bude se všemi stanovisky předána na stavební úřad. 
 
Zastupitelstvo věc vzalo na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo usnesení 
 
 

11.  Žádost o prodej pozemku p.č. 496 v k.ú. Velichovky 
 
Předsedající přečetl přítomným zastupitelům a hostům žádost o odprodej pozemku p.č. 496 v k.ú. 
Velichovky, kterou zaslal na Obecní úřad pan J.D. Zastupitelé tuto žádost důkladně probrali a zvážili a 
předsedající dal o této žádosti hlasovat. Zastupitelé však tuto žádost neschválili, a tak z tohoto bodu 
nevzniklo usnesení. 
 
PRO: 0 zastupitelů   PROTI: 13 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
Zastupitelstvo tuto žádost neschválilo. Z projednávaného bodu nevzniklo usnesení 
 
 

12.  Projednání připomínek ke smlouvám na nájem hrobového místa a schránek v 
kolumbáriu 

Na Obecní úřad došly e-mailem připomínky k uzavírání smluv na nájem hrobových míst a schránek 
v kolumbáriu od paní J.Š. Smlouvy byly tedy na základě těchto připomínek předány ke kontrole a 
konzultaci právníkovi Obce s tímto výsledkem: Smlouva je i takto uzavřená, platná. Avšak pro případné 
zájemce je možné tyto smlouvy aktualizovat formou dodatku, kde jsou aktualizována čísla zákonů a 
ustanovení týkající se ochrany osobních údajů (GDPR). ANO - Obec pochybila v tom, že nedala občanům 
vědět 90 dní dopředu před podpisem smlouvy, podmínky týkající se obsahu a podmínek smlouvy. 
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Nicméně s každým, kdo přišel tuto smlouvu na Obecní úřad podepsat byly podmínky uzavření smlouvy 
konzultovány a smlouvy byly dále aktualizovány. Žádnému z občanů nevznikla tímto jednáním újma, a to 
ani Obci.  
 
Zastupitelstvo věc vzalo na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo usnesení 
 
 

13. Rozvoj komunitní energetiky na území MAS Hradecký venkov 
 
Pan starosta oznámil, že Obec Velichovky společně s Obcí Hoříněves a obcemi Mikroregionu Hustířanka, 

např. Dubenec, má možnost zapojit se do nového projektu „Rozvoj komunitní energetiky na území MAS 

Hradecký venkov“. Zapojení do tohoto projektu umožňuje vstup do programu SECAP a načerpat ročně 

až 60 000 € na projekty fotovoltaických elektráren na obecních budovách. Pan starosta dále přečetl 

výtah z programu SECAP: Hlavním záměrem je samotná výstavba a instalace fotovoltaických elektráren 

(FVE). Jedná se o střechy budov v majetku obcí, jako jsou obecní a kulturní domy, školy, jídelny, 

sportovní haly, knihovny, obecní objekty apod. Instalace se předpokládá i na budovách a objektech ve 

vlastnictví organizací zapojených do projektového záměru.  

Obec minimálně zdarma získá studii proveditelnosti včetně všech adekvátních výpočtů a návrhů na 

realizaci. Pokud do programu SECAP chce obec vstoupit, je nutné hlasovat o usnesení, kterým se obec 

do projektu zapojí prostřednictvím MAS Hradecký venkov.  

 
Usnesení č: 18/2021/7 
Zastupitelstvo Obce Velichovky: 

a) Schvaluje přistoupení obce k Paktu starostů a primátorů. Zastupitelstvo Obce Velichovky 

podporuje uzavření Dohody mezi společností ENVIROS, s.r.o., se sídlem Dykova 53/10, 101 00 

Praha 10, IČO: 61503240 a Hradecký venkov o.p.s., na zpracování díla Akční plán pro udržitelnou 

energetiku a klima skupiny obcí Hradecký venkov (SECAP). Obec Velichovky bere na vědomí, že 

Akční plán vzniká jako součást projektu CEESEU a podporuje aktivity tohoto projektu, do kterých 

se bude aktivně zapojovat.  

 
PRO: 13 zastupitelů   PROTI: 0 zastupitelů   Zdržel se: 0 zastupitel 
 
 

14.  Různé informace 
 

a) Informace o společném projednávání návrhu Územního plánu Obce Velichovky 
Předsedající seznámil přítomné s průběhem společného projednání ÚP Velichovky. Toto 
projednání proběhlo na MěÚ v Jaroměři. Pracovníci životního prostředí zde otevřeli řadu 
připomínek k tomuto návrhu, např.: Stavební lokalita u střelnice, diskuze ohledně obchvatu 
Velichovek a Hustířan atd. 

b)  Dětské hřiště na Písníku 
Předsedající seznámil přítomné občany s realizací oplocení hranice pozemku p.č. 470/5 s panem 
L.V. Dále budou v tomto týdnu instalovány 2 nové herní prvky na tomto hřišti. 

c) Ostatní 
- Středa 9.6.2021 – bude mít pošta z provozních důvodů ZAVŘENO 
- V nejbližších dnech proběhne oprava dětského hřiště u KV Kovovýroba  
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- Proběhla úprava a revitalizace záhonů u OÚ. Dále proběhne revitalizace autobusové točny 
(Cca do 14ti dnů). 

 
Zastupitelstvo vzalo výše uvedené body a informace na vědomí, z projednaného bodu nevzniklo žádné 
usnesení. 
 
 

15.  Diskuze 
 
F.H.:  Zdali neuvažujeme o zřízení ,,pítek“ pro vysokou zvěř u kluziště 
Odpověď: Určitě není vhodné přibližovat vysokou zvěř do středu Obce, takže určitě neuvažujeme. Navíc 
toto je starost myslivců a v lesích mají tato zvířata vytvořena jezírka. 
A.G.: Před kontejnery jsou plné pytle s komunálním odpadem. 
Odpověď: Situace na sběrných místech jsou neutěšená delší dobu a neustále. Je to problém, který lze jen 
těžko řešit vše je jen a pouze o lidech. 
S.K.: Zdali by nebylo možné navýšit počet kontejnerů na tříděný odpad kvůli nepořádku na těchto 
sběrných místech okolo kontejnerů. 
Odpověď: Zastupitelstvo tento problém již diskutovalo, ale došlo k závěru, že vyšší počet popelnic tento 
problém nevyřeší, neboť nepořádek bude úplně stejný. 
M.M.: Obec se snaží zkrášlovat svůj vzhled, bude revitalizována autobusová točna, ale u Seiiserova 
statku je obrovský nepořádek suti, hlíny atd. 
Odpověď: Tato suť je sem řízeně odvážena z rekonstrukce Hotelu u Kopeckých, a to kvůli nemalým 
úsporám v realizaci této rekonstrukce. Po dokončení bouracích prací, které se již blíží pak bude tato suť 
nadrcena. Hlína je pak z rekonstrukce ZŠ a bude rovněž nejdéle do prázdnin zlikvidována. Cílem je mít 
tyto prostory hezké, ne jak tomu bylo běžně dříve. 
 
 

16.  Závěr 
 

Předsedající poděkoval všem přítomným za jejich a účast na tomto zasedání a ve 20:30 pak toto 18. 
VZZO Velichovky ukončil. 
 
 
 
 
Ve Velichovkách dne 10.6.2021 
 

Zapsala:  Monika Novotná ……………………………………………………… 

 

Ověřovatelé zápisu: Jiří Filip  ……………………………………………………… 

 

   Zdeněk Šedivec ……………………………………………………… 

 

Starosta obce:  Jiří Lebedinský  ……………………………………………………… 


